

ISA Canada Graduate Student Paper Award Competition (2022)

Call for Papers

ISA Canada is pleased to announce its call for the ISA Canada Student Paper Award for the best paper presented by a graduate student at the 2022 ISA Annual Convention. The value of the prize is \$750.00 CAD.

The ISA Canada Student Paper Prize is open to all PhD students who are members of ISA and ISA-Canada. ISA Canada welcomes papers from PhD students in any of the disciplines that fall under the aegis of International Studies. Papers must: be no longer than 8000 words (including notes, tables, figures, and reference list/bibliography); unpublished; single authored; and delivered (virtually or in person) at the 2022 ISA Annual Convention. Papers may be in either French or English. Submissions will be evaluated by the ISA Canada Paper Prize Jury according to originality, strength and clarity of argument, and contribution to the appropriate literature.

Papers are due May 31, 2022, and must be submitted to the ISA-Canada Secretary, Veronica Kitchen, at vkitchen@uwaterloo.ca

In your submission, please include proof that the paper was included on the 2022 program.

We welcome self-nominations.

Appel à communications pour le prix de la meilleure communication étudiante d'ISA-Canada 2022

ISA-Canada est heureux de vous annoncer son appel à communications pour le Prix de la meilleure communication étudiante présentée au congrès annuel de ISA de 2022. La valeur du prix est de 750\$ CAD.

Le Prix de la meilleure communication étudiante ISA-Canada est ouvert aux étudiant.e.s au doctorat qui sont membres d'ISA et d'ISA-Canada. Le Prix est ouvert aux étudiant.e.s au doctorat de toutes les disciplines liées aux études internationales. Les communications: ne doivent pas dépasser 8000 mots (y compris les notes, tableaux, figures, et références bibliographiques); doivent être non-publiée; à auteur unique; et être présentée (virtuellement or en personne) au congrès annuel de ISA de 2022. Elles peuvent être écrite en français ou en anglais. Les communications seront évaluées selon: l'originalité, la qualité de l'argumentation, et la contribution à la littérature spécialisée.

Les communications devront être soumise le 31 mai 2022 au secrétaire de l'ISA-Canada, Veronica Kitchen vkitchen@uwaterloo.ca

Dans votre soumission, veuillez inclure la preuve que la communication a été incluse dans le programme 2022.

Nous accueillons les auto-nominations.